



明愛學校社會工作服務 – 幼稚園

Caritas School Social Work Service – Kindergarten

各位家長及小朋友，大家好！祝大家新年快樂，身體健康！

明愛學校社會工作服務藉此機會向大家推介網上資源及停課期間的學習資訊，讓家長和孩子能在停課期間共享親子快樂時光，善用時間繼續學習，增進親子關係。

我們將會在@ 明愛學校社會工作服務 – 幼稚園的 Facebook 專頁定期更新，內容包括

- 疫情繪本
- 關顧情緒小錦囊
- 益智短片
- 手工藝推介
- 親子小遊戲
- 家居親子運動


facebook



請讚好，以收取最新資訊！

特別推薦明愛「優悅種子品格優勢教育」24個品格優勢短片，適合家長及孩子一同觀看。最先推出6條影片，可於 youtube 欣賞。由2020年2月17日起會陸續推出另外18個品格優勢短片。歡迎大家與孩子一同觀賞和交流！

<https://www.youtube.com/channel/UC7Yq5pskUC1ehvdVbW0JNRQ/featured>





明愛學校社會工作服務 – 幼稚園

Caritas School Social Work Service – Kindergarten

Dear parents and children,

Happy Lunar New Year!

During the school suspension, in order to continue the learning of children, we would like to introduce different on-line resources to all of you, which helps to enhance parent-child relationship and makes the full use of this period.

Our face book page named as **Caritas School Social Work Service – Kindergarten**, will update different resources, including

- Picture book about the outbreak of epidemic
- Warm reminder on self- care, especially for parents
- Videos on parent-child games, handicraft and sports that could be done at home
- any related resources



Please subscribe our page~

Also, we would like to recommend 「優悅種子品格優勢教育」 on youtube. There are 6 videos about the character strengths of children. We will further update another 18 videos from 17/2/2020. You may watch and share with your children to nurture your children with holistic character strengths.

The following is the link and QR code:

<https://www.youtube.com/channel/UC7Yq5pskUC1ehvdVbW0JNRQ/featured>

